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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön 2007-ben: 50. A valóság 170 milliárd közpénz és 16 
év után: 3. Meg tudja ezt nekünk magyarázni?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A  nepszava.hu  portálon  megjelent  „Miközben  az  Orbán-kormány  migránsozik,  az  NB  I-et
elárasztották a túlárazott, korosodó külföldi futballisták„ című cikk szerint „a bajnokság legutóbbi
idényében a 336 igazolt játékos közül 141 volt légiós. Pedig az akadémiai rendszerbe ömlesztett
milliárdok nyomán talán elvárható lenne a magyar fiatalok foglalkoztatása”:

„Ezt  szeretné tudni  Csányi  Sándor,  a Magyar Labdarúgó-szövetség (MLSZ) elnöke is,  ám nem
szimplán  a  válogatottra,  hanem  a  komplett  honi  futballra  utalva.  Áprilisi  évértékelőjében  az
utánpótlás-nevelést kritizálta, rámutatva, az ágazatba áramló pénz nem hasznosul megfelelően: a
17 és 21 éves korosztály egyre rosszabb eredményeket ér el.

Mást várna az ember ott, ahol a miniszterelnök már 2007-ben, az általa alapított Puskás Akadémia
átadása során ekként nyilatkozott: „Azt gondolom, hogy el tudunk jutni oda hét-nyolc év alatt, hogy
legyen 50 olyan magyar játékos, aki az európai négy legjobb ligában – a spanyolban, a németben,
az angolban és az olaszban – játszik. Nem kispados, hanem aki minden héten kezdő.”

Azóta 16 év telt el, s nemhogy 50, mindössze három olyan labdarúgó van, aki az általa említett
paramétereknek  megfelel.  Gulácsi  Péter,  Schäfer  András,  illetve  Sallai  Roland.  S  utóbbi  az
egyetlen, aki a felcsúti akadémián teljesedett ki.

(…)

Az  MLSZ a  2020-2025 közötti  ötéves  ciklusára  egy  72  oldalas  dokumentumban foglalta  össze
terveit, s az alábbiakat tűzte ki legfontosabb célként: a professzionális és amatőr klubok felkészítése
a tervszerű, hatékony és fenntartható működésre; világszinten is versenyképes utánpótlás-nevelés és



szakemberképzés;  a  fiatal  játékosok  fejlődését  prioritásként  kezelő;  hosszú  távon  tervező
tulajdonosi szemlélet,  piaci alapú gondolkodás meghonosítása; a sporttudomány szélesebb körű
felhasználása.

Tervből, célból van bőven.

Csak  éppen  a  100  milliárdok  dacára  nem  sikerül  kinevelni  néhány,  európai  viszonylatban  is
(el)ismert futballistát.”

 

Kérdezem Önt:

170 milliárd forint utánpótlásra elköltött adófizetői forint után miért nincsen 50 magyar labdarúgó
az európai négy legjobb ligában, akik nem kispadosok, hanem minden héten kezdők?

 

Budapest, 2023. június 22.
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